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WO-RA.0002.3.2013 
 

Protokół Nr XXVII/13 
z sesji Rady Powiatu Gostyńskiego 

odbytej dnia 21 marca 2013 r. 
w sali konferencyjnej Starostwa Powiatowego w Gostyniu 

 
 
Ad 1) 
Przewodniczący Rady Alfred Siama o godzinie 13.00 otworzył dwudziestą siódmą sesję Rady 
Powiatu Gostyńskiego. Powitał radnych, pracowników oraz zaproszonych gości.  
Poinformował, że w Radzie Powiatu zasiada obecnie 18 radnych, gdyż pan Andrzej Pospieszyński 
zrzekł się mandatu. Wiceprzewodniczący Rady stwierdził, że Rada jest władna podejmowania 
uchwał, gdyż jest zachowane quorum. Podczas stwierdzania quorum na sesji obecnych było 
17 radnych. Nieobecny był radny Grzegorz Marszałek. 
Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 
Lista zaproszonych gości stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 
 
Ad 2) 
Składanie i rozpatrywanie wniosków dotyczących porządku obrad. 
Przewodniczący przedstawił porządek obrad. 
Porządek został przyjęty w wyniku głosowania- 17 głosów „za”. 

 
Porządek posiedzenia XXVII sesji Rady Powiatu: 
1. Otwarcie i ustalenie quorum. 
2. Składanie i rozpatrywanie wniosków dotyczących porządku obrad.  
3. Przyjęcie protokołu: 

a)  z XXV sesji Rady Powiatu z dnia 31 stycznia 2013 r., 
b) z XXVI nadzwyczajnej sesji Rady Powiatu z dnia 31 stycznia 2013 r. 

4. Informacja Starosty o działalności Zarządu Powiatu Gostyńskiego w okresie międzysesyjnym. 
5. Pytania radnych dotyczące przedstawionej informacji i odpowiedzi Zarządu. 
6. Informacja Przewodniczącego Rady o złożonych interpelacjach i udzielonych na nie 

odpowiedziach. 
7. Zapytania radnych. 
8. Rozpatrzenie projektów uchwał oraz podjęcie uchwał w sprawach: 

a) wygaśnięcia mandatu radnego, 
b) delegowania radnych do składu Powiatowej Rady Działalności Pożytku Publicznego, 
c) delegowania przedstawiciela Powiatu Gostyńskiego do Związku Powiatów Polskich, 
d) udzielenia poparcia dla obywatelskiego projektu ustawy o okręgach sądowych sądów 

powszechnych oraz o zmianie ustawy Prawo o ustroju sądów powszechnych, 
e) udzielenia dotacji z budżetu powiatu na prace konserwatorskie, restauratorskie i roboty 

budowlane przy zabytkach wpisanych do rejestru zabytków, 
f) utworzenia oddziałów dwujęzycznych w Liceum Ogólnokształcącym w Gostyniu 

oraz zmiany nazwy szkoły, 
g) wyrażenia zgody na zbycie w drodze darowizny na rzecz Województwa Wielkopolskiego 

nieruchomości położonych w Gostyniu oraz w Podrzeczu, 
h) wyrażenia zgody na zmianę wierzyciela Samodzielnego Publicznego Zespołu Opieki 

Zdrowotnej w Gostyniu, 
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i) zmiany uchwały Nr XXIV/202/12 Rady Powiatu Gostyńskiego z dnia 18 grudnia 2012 r. 
w sprawie ustalenia rozkładu godzin pracy aptek ogólnodostępnych na terenie Powiatu 
Gostyńskiego, 

j) określenia zadań z zakresu rehabilitacji zawodowej i społecznej osób niepełnosprawnych, 
realizowanych w ramach środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 
Niepełnosprawnych oraz wysokości kwot na poszczególne zadania, 

k) likwidacji Powiatowego Zarządu Dróg w Gostyniu, 
l) uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Gostyńskiego na lata 2013-2022. 
m) zmian budżetu i w budżecie powiatu na 2013 rok.  
n) przyjęcia informacji Państwowego Powiatowego Inspektora Sanitarnego na temat stanu 

sanitarnego i sytuacji epidemiologicznej Powiatu Gostyńskiego w roku 2012, 
o) przyjęcia rocznego sprawozdania z działalności Komendanta Powiatowego Policji 

w Gostyniu oraz informacji o stanie porządku i bezpieczeństwa publicznego na terenie 
powiatu gostyńskiego za 2012 rok, 

p) przyjęcia informacji Komendanta Powiatowego Państwowej Straży Pożarnej w Gostyniu 
o stanie bezpieczeństwa na terenie powiatu gostyńskiego w zakresie ochrony 
przeciwpożarowej w roku 2012, 

q) przyjęcia informacji Powiatowego Lekarza Weterynarii o stanie bezpieczeństwa sanitarno 
- weterynaryjnego powiatu gostyńskiego w 2012 r.  

9. Sprawozdanie z działalności Rady Społecznej przy Samodzielnym Publicznym Zespole Opieki 
Zdrowotnej w Gostyniu za 2012 r. 

10. Stanowisko Rady Powiatu Gostyńskiego w sprawie ewentualnej budowy kopalni odkrywkowej 
węgla brunatnego na terenie Powiatu Gostyńskiego w gminie Krobia. 

11. Odpowiedzi na zapytania radnych. 
12. Wnioski i oświadczenia radnych. 
13. Wolne głosy. 
14. Zakończenie.  
 
Ad 3) 
Protokół z XXV sesji Rady Powiatu Gostyńskiego z 31 stycznia 2013 r. został przyjęty w wyniku 
głosowania: 17 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”.  
 
Protokół z XXVI nadzwyczajnej sesji Rady Powiatu Gostyńskiego z 31 stycznia 2013 r. został 
przyjęty w wyniku głosowania: 17 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”.  
 
Ad 4) 
Przewodniczący Alfred Siama poinformował, że informację przedstawi Starosta Robert 
Marcinkowski. 
Starosta Robert Marcinkowski przedstawił informację w formie prezentacji multimedialnej.  
Wydruk prezentacji stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 
 
Ad 5) 
„Pytania radnych dotyczące przedstawionej informacji i odpowiedzi zarządu”  
 
Przewodniczący Alfred Siama zapytał o informację z dnia 7 lutego 2013 r., pkt 1 e) dotyczącą 
muzeum im. bł. Edmunda Bojanowskiego w Grabonogu- jakie plany ma Zarząd jeśli chodzi 
o dalsze funkcjonowanie tej zasłużonej placówki i czy zaczęła się już inwentaryzacja zbiorów, kto 
ją wykonuje i w jaki sposób. 
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Starosta Robert Marcinkowski poinformował, że Zarząd powoła komisję inwentaryzacyjną, która 
będzie składała się z przedstawiciela Zespołu Szkół Rolniczych, przedstawiciela Starostwa 
oraz przedstawiciela Muzeum. Pan dr Sroka ma w tej chwili podpisaną umowę i cały czas opiekuje 
się tymi zbiorami. Problemem jest brak inwentaryzacji zbiorów, do końca nie wiemy, co się tam 
znajduje a jest to fundament, aby budować przyszłość tego ośrodka. Podkreślił, że warto 
inwestować w samo Muzeum i osobę bł. Edmunda Bojanowskiego, bo to postać nie tylko ważna 
z punktu widzenia życia religijnego ale dzisiaj także promocyjnego powiatu gostyńskiego. 
Niebawem ważne przedsięwzięcie organizowane przez Ojca Górę na Lednicy będzie oparte 
właśnie o osobę bł. Edmunda Bojanowskiego. Jest to jedyny błogosławiony z terenu naszego 
powiatu Jego charyzmat jest znany w całej Polsce, pomijając nawet Jego działalność religijną.  
Przewodniczący Alfred Siama zapytał o przewidywany termin zakończenia inwentaryzacji. 
Wicestarosta Janusz Sikora odpowiedział, że okres inwentaryzacji potrwa około 3 miesięcy. 
Dodał, że przyszły rok to dwusetna rocznica urodzin Edmunda Bojanowskiego. 
Radny Jarosław Jędrkowiak zapytał o informację z dnia 7 lutego br., pkt 1 c) dotyczącą wniosku 
SP ZOZ w sprawie umożliwienia spłaty raty pożyczki. 
Skarbnik Eleonora Gościniak wyjaśniła, że chodzi o rozłożenie na raty pożyczki zaciągniętej 
przez SP ZOZ w ubiegłym roku w stosunku do starostwa. 
Radny Jarosław Jędrkowiak zapytał o informację z 28 lutego br. dotyczącą sfinansowania 
w kwocie 100.000 zł zakup sprzętu specjalistycznego dla szpitala- czy te urządzenia są w tej chwili 
niezbędne i związane z kontraktem z Funduszem. 
Wicestarosta Janusz Sikora potwierdził i poinformował, że zakup ten został pozytywnie 
zaopiniowany przez Radę Społeczną przy SP ZOZ. 
Dyrektor SP ZOZ Piotr Miadziołko poinformował, że 20 grudnia 2012 r. wyszło rozporządzenie 
Ministra Zdrowia w sprawie standardów postępowania medycznego w dziedzinie anestezjologii 
i intensywnej terapii dla podmiotów wykonujących działalność leczniczą. Wejście w życie tego 
rozporządzenia powoduje wielkie koszty dla podmiotów leczniczych- wyposażenie oddziałów 
anestezjologii i intensywnej terapii, co będzie brane pod uwagę przy kontraktowaniu świadczeń 
medycznych. Stąd też wniosek o zakup bronchofiberoskopu dla oddziału anestezjologii 
i intensywnej terapii oraz kardiomonitora dla tego oddziału. 
Radny Jarosław Jędrkowiak zapytał o udzielenie pełnomocnictwa do reprezentowania Powiatu 
Gostyńskiego przed sądem w sprawie zniesienia służebności gruntownej w stosunku 
do nieruchomości stanowiącej działkę nr 330 chodzi o DPS w Zimnowodzie. 
Sekretarz Leszek Maliński wyjaśnił, że do tej pory nasi sąsiedzi wykonywali prawo przyjazdu 
przez nieruchomość wykorzystywaną przez nasz DPS. W związku ze zwiększeniem liczby 
mieszkańców w Domu zaadaptowano na te potrzeby pomieszczenia po dawnych biurach. 
W związku z tym zachodzi potrzeba zapewnienia mieszkańcom bezpieczeństwa. Zarząd Powiatu 
występował do sąsiadów z propozycją przeniesienia tej nieruchomości na grunt przejęty od Agencji 
Własności Rolnej. Z uwagi na nieporozumienia doszło do tego, że zostaliśmy zmuszeni wystąpić 
na drogę sądową w tej sprawie. Podkreślił, że tutaj nikt nie dąży do skrzywdzenia sąsiadów. Nowa 
droga jest w pełni przygotowana do korzystania i użytkowania.  
Starosta Robert Marcinkowski zapewnił, że osoby te będą miały zapewniony dobry dojazd, 
skręcając przed dawnymi biurami gdzie dzisiaj są mieszkania. Droga ta zapewni niezależne 
funkcjonowanie DPS w Zimnowodzie. 
Radny Jarosław Jędrkowiak zapytał o przesunięcie między paragrafami kwoty 180.000 zł 
z dotacji dla gmin na zimowe utrzymanie dróg na wydatki z zakresu zimowego utrzymani dróg 
powiatu ponoszone przed PZD. Zapytał, czy są to jakieś dodatkowe pieniądze w związku 
z panująca sytuacją, czy są to pieniądze, które musimy płacić gminom. 
Starosta Robert Marcinkowski potwierdził, że są to pieniądze, które powinniśmy płacić gminom, 
ale również na bieżąco powinniśmy regulować nasze płatności, w związku z tym najpierw idą 
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płatności związane z kontraktem zawartym przez powiat gostyński a środki zostaną zwrócone 
gminom z innego paragrafu. Nie pojawia się tutaj żadna dodatkowa kwota. 
Radny Jarosław Jędrkowiak zapytał, czy koszty zaplanowane na tegoroczną zimę wystarczą.  
Starosta Robert Marcinkowski odpowiedział, że mamy zaplanowane 700.000 zł a przynajmniej 
200.000 zł więcej trzeba będzie zapłacić. 
 
Ad 6) 
Przewodniczący Alfred Siama poinformował, że w okresie międzysesyjnym interpelacji 
nie złożono.  
 
Ad 7) 
W punkcie „Zapytania radnych” głosu nie zabrano. 
 
Ad 8 a) 
Projekt uchwały w sprawie wygaśnięcia mandatu radnego przedstawił Przewodniczący Rady 
Alfred Siama. 

 
W dyskusji głosu nie zabrano. 
 
Uchwała Nr XXVII/227/13 w sprawie wygaśnięcia mandatu została podjęta w wyniku 
głosowania- 17 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”. 
W głosowaniu wzięło udział 17 radnych. 
 
Ad. 8 b) 
Projekt uchwały w sprawie delegowania radnych do składu Powiatowej Rady Działalności Pożytku 
Publicznego przedstawił Kierownik Biura Promocji Michał Listwoń. 
Poinformował, że w związku z rozpoczynającą się II kadencją Powiatowej Rady Działalności 
Pożytku Publicznego oraz uchwałą Nr V/37/11 Rady Powiatu Gostyńskiego z dnia 17 lutego 
2011 r., w sprawie trybu powołania Powiatowej Rady Działalności Pożytku Publicznego Zarząd 
wnosi o delegowanie dwóch przedstawicieli Rady Powiatu. 
 
Wiceprzewodniczący Komisji Samorządowo- Organizacyjnej i Porządku Publicznego Pan 
Zdzisław Kowalczyk poinformował, że Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie- 
5 głosów „za” podczas nieobecności dwóch radnych. 
Komisja proponuje oddelegować do składu Powiatowej Rady Działalności Pożytku Publicznego 
Pana Jerzego Ptaka i Pana Alfreda Siamę. 
 
Przewodniczący Rady Alfred Siama podziękował za zaufanie i zgłoszenie kandydatury. 
Powiedział, że Jego idea dotycząca funkcjonowania Powiatowej Rady Działalności Pożytku 
Publicznego jest nieco inna. Sam w tej kadencji Rady pracował przez 3 lata i uważa, że z uwagi 
na ogromną rangę tego gremium należałoby przyjąć zasadę, że każdy z radnych powinien mieć 
możliwość uczestniczenia w pracach tej komisji. Dzięki temu ciągle będą do tej Rady docierały 
nowe pomysły, będzie skuteczniejsza, lepiej odegra swoją rolę, bardziej efektywnie będzie 
realizowała ważną misję społeczną, jaka na niej ciąży. Dlatego nie wyraża zgody na delegowanie 
do Rady. Cieszy się, że zgłoszono osobę Jerzego Ptaka, który znakomicie spełni się w tej roli. 
Przewodniczący zaproponował jako drugiego kandydata radnego Stanisława Zarembę. Jest to 
drugi element Jego idei, gdyż uważa że Rada powinna mieć charakter maksymalnie pluralistyczny.  
 
Radny Jerzy Ptak wyraził zgodę na kandydowanie. 
Radny Stanisław Zaremba wyraził zgodę na kandydowanie. 
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Uchwała Nr XXVII/228/13 w sprawie delegowania radnych do składu Powiatowej Rady 
Działalności Pożytku Publicznego została podjęta w wyniku głosowania- 17 głosów „za”, 
0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”. 
W głosowaniu wzięło udział 17 radnych. 
 
Ad 8 c) 
Projekt uchwały w sprawie delegowania przedstawiciela Powiatu Gostyńskiego do Związku 
Powiatów Polskich przedstawi Sekretarz Leszek Maliński. 
Poinformował, że zgodnie z uchwałą Nr V/19/99 Rady Powiatu Gostyńskiego z dnia 18 lutego 
1999 r. Powiat Gostyński przystąpił do Związku Powiatów Polskich. W związku z rezygnacją Pana 
Andrzeja Pospieszyńskiego ze stanowiska Starosty Gostyńskiego zachodzi potrzeba wyboru 
delegata, który będzie reprezentował Powiat Gostyński w Związku Powiatów Polskich do końca 
bieżącej kadencji. Zgodnie z § 16 ust. 4 Statutu Związku Powiatów Polskich Rada Powiatu 
w drodze uchwały desygnuje delegata do Zgromadzenia Ogólnego. W przygotowanym projekcie 
uchwały proponuje się, aby delegatem został Starosta Gostyński Robert Marcinkowski. 
 
Wiceprzewodniczący Komisji Samorządowo- Organizacyjnej i Porządku Publicznego-
Zdzisław Kowalczyk poinformował, że Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie- 
5 głosów „za” podczas nieobecności 2 radnych. 
 
Starosta Robert Marcinkowski wyraził zgodę na kandydowanie. 
 
Wobec braku innych zgłoszeń przystąpiono do głosowania/ 
 
Uchwała Nr XXVII/229/13 w sprawie delegowania przedstawiciela Powiatu Gostyńskiego 
do Związku Powiatów Polskich została podjęta w wyniku głosowania- 16 głosów „za”, 
0 głosów „przeciw” przy 1 głosie „wstrzymującym się”. 
W głosowaniu wzięło udział 17 radnych. 
 
Ad 8 d) 
Projekt uchwały w sprawie udzielenia poparcia dla obywatelskiego projektu ustawy o okręgach 
sądowych sądów powszechnych oraz o zmianie ustawy Prawo o ustroju sądów powszechnych 
przedstawił Starosta Robert Marcinkowski. 
Poinformował, że 31 maja 2012 r. w Kancelarii Sejmu RP zgłoszone zostało utworzenie Komitetu 
Inicjatywy Ustawodawczej wraz z projektem ustawy o okręgach sądowych sądów powszechnych 
oraz o zmianie ustawy Prawo o ustroju sądów powszechnych. Impulsem do wystąpienia 
z inicjatywą ustawodawczą był przygotowywany przez Ministra Sprawiedliwości, Jarosława 
Gowina, projekt rozporządzenia reorganizującego sądy powszechne poprzez zniesienie, 
tj. likwidację niektórych sądów rejonowych. W związku z wejściem w życie rozporządzenia Ministra 
Sprawiedliwości z dnia 25 października 2012 r. w sprawie ustalenia siedzib i obszarów właściwości 
sądów apelacyjnych, sądów okręgowych i sądów rejonowych z dniem 1 stycznia 2013 r. likwidacji 
uległ Sąd Rejonowy w Gostyniu, który przekształcony został w Zamiejscowy Wydział Sądu 
Rejonowego w Lesznie. Likwidacja Sądu Rejonowego w Gostyniu spotkała się ze stanowczym 
sprzeciwem wyrażonym w stanowisku Rady Powiatu Gostyńskiego z 2 lutego 2012 r. 
oraz Konwentu Starostów Województwa Wielkopolskiego z 19 czerwca 2012 r. Obywatelski projekt 
ustawy wychodzi naprzeciw oczekiwaniom społeczności Powiatu Gostyńskiego, gdyż przywraca 
istnienie Sądu Rejonowego w Gostyniu zgodnie z dotychczasową jego właściwością terytorialną, 
pozostającego w obszarze właściwości Sądu Okręgowego w Poznaniu. Poparcie 
dla obywatelskiego projektu ustawy jest jak najbardziej zasadne ze względu na zapewnienie 
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niezależności i niezawisłości sądownictwa oraz zagwarantowanie obywatelom powszechnego 
prawa do sądu. 
 
Wiceprzewodniczący Komisji Samorządowo- Organizacyjnej i Porządku Publicznego 
Zdzisław Kowalczyk poinformował, że Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie- 4 głosy 
„za”, 1 głos „wstrzymujący się” podczas nieobecności dwóch radnych. 
 
Przewodniczący Komisji Spraw Społecznych Alfred Siama poinformował, że Komisja 
zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie- 6 głosów „za”, jeden radny nie brał udziału 
w głosowaniu. 
 
Wiceprzewodniczący Zdzisław Kowalczyk powiedział, że w dniu dzisiejszym Trybunał 
Konstytucyjny ma rozstrzygnąć, czy ustawa jest zgodna z prawem. W związku z tym zapytał 
o sens dzisiejszej uchwały. 
Starosta Robert Marcinkowski wyjaśnił, że to, o czym wspominał Wiceprzewodniczący 
Kowalczyk dotyczy rozporządzenia, które wydał Minister Sprawiedliwości, a my dzisiaj debatujemy 
nad obywatelskim projektem ustawy. Są to dwa różne akty prawne. Nadaliśmy pewną procedurę 
legalistyczną tej uchwały, dzisiaj z porządku obrad nie możemy jej wycofać. Dodał, że jest to akt 
o charakterze symbolicznym .Powiedział, że rozmawiał z byłym Prezesem Sądu Rejonowego 
a obecnym Wiceprezesem, który poinformował, że są już pewne problemy chociażby 
z regulowaniem płatności za księgi wieczyste- do tej pory można to było załatwić od ręki, teraz ta 
opłata musi być administracyjne księgowana przez Leszno. Trudno tak naprawdę przewidzieć, 
jakie będą skutki, jeśli nasi sędziowie rzeczywiście zaczną jeździć do Leszna i tam orzekać. Sąd 
Gostyński jest jednym z najszybciej orzekających sprawy w województwie wielkopolskim. Nie 
zgadza się z tym, że mieszkańcy powiatu gostyńskiego mają płacić cenę za tę reformę, bo dzięki 
temu poprawią się wskaźniki w Lesznie, ale ucierpią na tym nasi mieszkańcy. Jest to swoisty 
protest w obronie polski powiatowej i taka ważna wartość dla powiatu gostyńskiego jako małej 
ojczyzny. 
Radny Jarosław Jędrkowiak powiedział, że powtórzy to, co powiedział na komisji. Nie wierzy 
w powodzenie tej inicjatywy obywatelskiej, bo decyzja już zapadła, chyba że Trybunał uzna 
niezgodność ustawy. Zgodził się ze Starostą, że jako radni powinni zagłosować za uchwałą, 
aby pokazać że są po stronie mieszkańców.  
 
Uchwała Nr XXVII/230/13 w sprawie udzielenia poparcia dla obywatelskiego projektu ustawy 
o okręgach sądowych sądów powszechnych oraz o zmianie ustawy Prawo o ustroju sądów 
powszechnych została podjęta w wyniku głosowania- 17 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 
0 głosów „wstrzymujących się”. 
W głosowaniu wzięło udział 17 radnych. 
 
Ad 8 e) 
Projekt uchwały w sprawie udzielenia dotacji z budżetu powiatu na prace konserwatorskie, 
restauratorskie i roboty budowlane przy zabytkach wpisanych do rejestru zabytków przedstawił 
Naczelnik Wydziału Oświaty i Spraw Społecznych Marek Smektała. 
Poinformował, że zgodnie z postanowieniami Rady Powiatu Gostyńskiego określonymi 
w uchwale Nr XXXIX/289/06 z dnia 26 stycznia 2006 r. w sprawie określenia zasad, trybu 
udzielania i rozliczania dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie i roboty budowlane 
przy zabytkach wpisanych do rejestru zabytków osoby ubiegające się o dotacje na prace przy 
zabytku wpisanym do rejestru zabytków składają w terminie do 15 września roku poprzedzającego 
rok przyznania dotacji wniosek wraz z wymaganymi załącznikami. W związku z tym, iż w roku 
budżetowym 2012 na dotacje dla wnioskodawców prowadzących prace konserwatorskie, 
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restauratorskie i roboty budowlane przy zabytkach wpisanych do rejestru zabytków nie zostały 
uwzględnione środki finansowe oraz, że do 15 września 2012 r. nie wpłynął żaden wniosek, 
Wydział uznaje za zasadne dofinansowanie wniosków z roku 2011. Zarząd Powiatu pozytywnie 
zaopiniował wnioski o dotacje i postanowił dokonać podziału środków przeznaczonych w budżecie 
powiatu na ochronę i konserwację zabytków w kwocie 30 000 zł pomiędzy wnioskodawców 
i przyznać dotacje:  
Parafii Rzymsko-Katolickiej p.w. św. Jadwigi w Pępowie na prace renowacyjne i konserwatorskie 
w zakresie stolarki okiennej w wieży kościelnej w wysokości 10.000 zł, 
Parafii Rzymsko-Katolickiej p.w. Pocieszenia NMP w Borku Wlkp. remont kopuły lewej kaplicy 
z latarnią w wysokości 10.000 zł, 
Parafii Rzymskokatolickiej pw. Św. Marcina Bp. W Strzelcach Wielkich na remont i renowację 
kościoła w wysokości 10.000 zł. 
 
Przewodniczący Komisji Budżetu, Inwestycji i Rozwoju Gospodarczego Piotr Gorynia 
poinformował, że Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie- 6 głosów „za”. 
 
Przewodniczący Komisji Spraw Społecznych Alfred Siama poinformował, że Komisja 
zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie- 6 głosów „za”, jeden radny nie brał udziału 
w głosowaniu. 
 
Radny Jarosław Jędrkowiak podając przykład stolarki okiennej zapytał, czy przedstawione kwoty 
dotyczą całej potrzeby, czy też projekt opiewa na większą wartość. 
Starosta Robert Marcinkowski odpowiedział, że jest tam 13 okien, a jedno kosztuje ponad 
10.000 zł.  
Naczelnik Marek Smektała dodał, że koszt remontów w kościele w Pępowie wynosi 215.000 zł, 
w Borku Wlkp. 135.000 zł a w Strzelcach Wielkich 70.000 zł. 
 
Uchwała Nr XXVII/231/13 w sprawie udzielenia dotacji z budżetu powiatu na prace 
konserwatorskie, restauratorskie i roboty budowlane przy zabytkach wpisanych do rejestru 
zabytków została podjęta w wyniku głosowania- 17 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 
0 głosów „wstrzymujących się”. 
W głosowaniu wzięło udział 17 radnych. 
 
Ad 8 f) 
Projekt uchwały w sprawie utworzenia oddziałów dwujęzycznych w Liceum Ogólnokształcącym 
w Gostyniu oraz zmiany nazwy szkoły przedstawił Naczelnik Wydziału Oświaty i Spraw 
Społecznych Marek Smektała. 
Poinformował, że zgodnie art. 3 ust. 2b ustawy z dnia 7 września 1991r. o systemie oświaty 
powołanie oddziałów dwujęzycznych daje możliwość prowadzenia zajęć dla uczniów w dwóch 
językach: polskim oraz obcym nowożytnym, przy czym w tych językach należy prowadzić 
co najmniej dwa przedmioty. Zespół Szkół Ogólnokształcących w Gostyniu dysponuje odpowiednio 
wykwalifikowaną kadrą i warunkami lokalowymi do wprowadzenia oddziałów dwujęzycznych 
w liceum ogólnokształcącym. Uczniowie klas dwujęzycznych realizować będą rozszerzony 
program nauki języka angielskiego. W tymże języku prowadzone będzie również nauczanie 
wybranych treści z historii i biologii, co daje uczniom możliwość zdawania części egzaminu 
maturalnego w języku obcym (w przypadku wyboru tych przedmiotów) i zdobycie większej ilości 
punktów w procesie rekrutacji na studia wyższe. Utworzenie oddziałów dwujęzycznych w Liceum 
Ogólnokształcącym w Zespole Szkół Ogólnokształcących w Gostyniu jest kontynuacją wielu 
dotychczasowych działań szkoły związanych z kształceniem językowym i stanowi propozycję 
edukacyjną dla absolwentów Gimnazjum nr 2 w Gostyniu, gdzie funkcjonują oddziały dwujęzyczne. 
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Jednocześnie stanowi poszerzenie oferty kształcenia dla absolwentów pozostałych gimnazjów. 
W związku z utworzeniem oddziałów dwujęzycznych zachodzi konieczność wprowadzenia zmian 
w treści aktu przekształcenia Liceum Ogólnokształcącego oraz w treści aktu założycielskiego 
Zespołu Szkół Ogólnokształcących w Gostyniu, polegających na zmianie nazwy szkoły 
ponadgimnazjalnej „Liceum Ogólnokształcące w Gostyniu” na „Liceum Ogólnokształcące 
z oddziałami dwujęzycznymi w Gostyniu”. Równocześnie treść przedmiotowych aktów została 
zaktualizowana i dostosowana do obowiązujących przepisów.  
 
Przewodniczący Komisji Spraw Społecznych Alfred Siama poinformował, że Komisja 
zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie- 6 głosów „za”, jeden radny wstrzymał się od głosu. 
 
Radny Jarosław Jędrkowiak zapytał, czy w związku z tym przekształceniem powiat poniesie 
jakieś koszty.  
Naczelnik Marek Smektała odpowiedział, że są to koszty ok. 90.000 zł w skali trzech lat. 
W metryczce oświatowej na oddziały dwujęzyczne od dwóch lat utrzymuje się waga 0,17 którą 
należy pomnożyć przez standard finansowy a który na ten rok wynosi w granicach 5.126 zł, 
co daje w granicach 876 zł dodatkowo na realizację tych godzin.  
 
Uchwała w sprawie utworzenia oddziałów dwujęzycznych w Liceum Ogólnokształcącym 
w Gostyniu oraz zmiany nazwy szkoły Nr XXVII/232/13 została podjęta w wyniku 
głosowania- 17 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”. 
W głosowaniu wzięło udział 17 radnych. 
 

Salę opuścił Starosta Robert Marcinkowski. 
Na sali obecnych jest 16 radnych. 

 
Ad. 8 g) 
Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie w drodze darowizny na rzecz Województwa 
Wielkopolskiego nieruchomości położonych w Gostyniu oraz w Podrzeczu przedstawił Sekretarz 
Leszek Maliński. 
Poinformował, że przedmiotem przekazania mają być dwie nieruchomości, tj. nieruchomość 
położona w Gostyniu o łącznej powierzchni 0,0968 ha oraz nieruchomość położona w Podrzeczu 
o łącznej powierzchni 0,3524 ha. Ww. nieruchomości zostały nabyte przez Powiat Gostyński 
w 2011 r. w związku z realizacją inwestycji celu publicznego polegającej na budowie ronda 
na skrzyżowaniu drogi wojewódzkiej nr 434 z drogą powiatową 4930P Poraj - Czachorowo. 
Niniejsza uchwała dotyczy przekazania Województwu Wielkopolskiemu prawa własności 
nieruchomości, które znajdują się w pasie drogowym drogi wojewódzkiej nr 434. Przekazanie 
pozostałych środków trwałych, tj., m.in., wybudowanej infrastruktury drogowej, nastąpi w trybie 
przepisów ustawy o rachunkowości. 
 
Przewodniczący Komisji Budżetu, Inwestycji i Rozwoju Gospodarczego Piotr Gorynia 
poinformował, że Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie- 6 głosów „za”. 
 
W dyskusji głosu nie zabrano. 

 
Uchwała Nr XXVII/233/13 w sprawie wyrażenia zgody na zbycie w drodze darowizny na rzecz 
Województwa Wielkopolskiego nieruchomości położonych w Gostyniu oraz w Podrzeczu 
została podjęta w wyniku głosowania- 16 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów 
„wstrzymujących się”. 
W głosowaniu wzięło udział 16 radnych. 
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Ad 8 h) 
Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zmianę wierzyciela Samodzielnego Publicznego 
Zespołu Opieki Zdrowotnej w Gostyniu przedstawił Naczelnik Wydziału Oświaty i Spraw 
Społecznych Marek Smektała. 
Poinformował, że zgodnie z art. 54 ust. 5 i 6 ustawy z dnia 15 kwietnia 2011 r. o działalności 
leczniczej czynność prawna mająca na celu zmianę wierzyciela samodzielnego publicznego 
zespołu opieki zdrowotnej może nastąpić po wyrażeniu zgody przez podmiot tworzący. W dniu 
21 września 2012 r. SPZOZ w Gostyniu podpisał umowę pożyczki z M.W. Trade S.A. na kwotę 
333.257,73 zł (kwota pożyczki 300.000,00 zł, prowizja i odsetki bieżące 33.257.73 zł). Pożyczka ta 
została przeznaczona na pokrycie bieżących zobowiązań jednostki. Konieczność zapewnienia 
ciągłości udzielania świadczeń zdrowotnych w roku 2012 przy braku zapłaty ze strony WOWNFZ 
zarówno nadwykonań z roku 2011 jak i bieżących, sytuacja związana z przeprowadzoną kontrolą 
udzielania świadczeń w Oddziale Chirurgii Dziecięcej spowodowała pogorszenie się sytuacji 
SPZOZ w Gostyniu. W związku z tym SPZOZ zmuszony był zaciągnąć krótkoterminowy kredyt 
na spłatę najpilniejszych zobowiązań bieżących. W dniu 26 lutego 2013 r. SPZOZ w Gostyniu 
podpisał umowę pożyczki z M.W. Trade S.A. na kwotę 336 000,00 zł (kwota pożyczki 
300 000,00 zł, prowizja 36 000,00 zł). Pożyczka ta została przeznaczona na pokrycie bieżących 
zobowiązań jednostki. Zapewnienie ciągłości udzielania świadczeń zdrowotnych w roku 2013 
przy braku zapłaty ze strony WOW NFZ zarówno nadwykonań z roku 2011 jak i 2012, a także 
sytuacja związana ze skumulowaniem się spłat pożyczek w miesiącach luty-marzec 2013 r. 
(2 ostatnie raty kredytu inwestycyjnego w NORDEA Bank, rozpoczęcie w miesiącu lutym 2013 r. 
spłaty zobowiązania głównego do ELECTUS S.A.) spowodowało konieczność zaciągnięcia 
krótkoterminowego kredytu na spłatę najpilniejszych zobowiązań bieżących, w tym wypłaty 
wynagrodzeń dla pracowników. M.W. Trade S.A. pozyskał środki na udzielenie pożyczki zaciągając 
kredyt w banku finansującym, w tym przypadku w Banku Zachodnim WBK S.A. z siedzibą 
we Wrocławiu. Warunki współpracy w zakresie finansowania restrukturyzacji zadłużenia szpitala 
oraz udzielania im pożyczek pomiędzy bankiem finansującym i M.W. Trade S.A. przewidują 
konieczność zabezpieczenia wierzytelności banku przysługujących mu od M.W. Trade S.A. 
w postaci dokonania na jego rzecz przelewu wierzytelności z umów zawieranych ze szpitalami. 
 
Przewodniczący Komisji Budżetu, Inwestycji i Rozwoju Gospodarczego Piotr Gorynia 
poinformował, że Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie- 6 głosów „za”. 
 
Przewodniczący Komisji Spraw Społecznych Alfred Siama poinformował, że Komisja 
zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie- 6 głosów „za”. 
 
Radny Jarosław Jędrkowiak zapytał, czy chodzi o dwie pożyczki, z których pierwsza była 
zaciągnięta 21 września na kwotę 333.0000 zł, tj. 300.000 zł plus 33.000 zł prowizji z odsetkami. 
26 lutego szpital ponownie wziął pożyczkę od tej samej firmy z prowizją 36.000 zł spłacając tamtą 
wcześniejszą pożyczkę. 
Główna Księgowa SP ZOZ Dorota Chlebowska poinformowała, że obydwie pożyczki są 
spłacane równocześnie. 
Radny Jarosław Jędrkowiak zapytał, czy te operacje przeniesienia wierzytelności na bank nie 
będą wiązać się z dodatkowymi kosztami. 
Główna Księgowa Dorota Chlebowska odpowiedziała, że ta operacja nie wiąże się z żadnymi 
dodatkowymi kosztami, ponieważ kredyt zaciągnęli w WBK i szpital spłaca kredyt w tym banku. 
Zapewniła, że żadnych dodatkowych kosztów- otwartych czy ukrytych- nie ma.  
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Na salę powrócił Starosta Robert Marcinkowski. 
Na sali obecnych jest 17 radnych. 

 
Dyrektor SP ZOZ Piotr Miadziołko dodał, że te wszystkie kwoty, które zostały wycięte z tych 
pożyczek zostały ujęte w planie finansowym na 2013 rok, który przedstawia dodatni wynik 
finansowy po odliczeniu kosztów amortyzacji. To wszystko zostało ujęte w planie finansowym 
Wynika to z kilku prostych czynników- rok 2011 i niezapłacone nadwykonania, rok 2012 i również 
niezapłacone nadwykonania. Podkreślił, że nie ma żadnych opóźnień w spłatach. Dodał, 
że zarządzanie podmiotem leczniczym ograniczyło się do zarządzania kosztami. Jest wiele 
pomysłów na rozszerzenie działalności szpitala, natomiast ostatecznie musi to podpisać NFZ, 
a zawsze jest odpowiedź- brak środków finansowych w budżecie NFZ. Przychód jest realizowany 
do wysokości kontraktu, który jest wykorzystywany na wszystkich oddziałach kwartalnie. Są także 
nadwykonania, za które NFZ nie płaci. Dyrektor stwierdził, że środki w budżecie państwa są, ale są 
niewłaściwie rozdysponowane przez centralę NFZ. Jako przykład podał podstawową opiekę 
zdrowotną, gdzie w 2011 r. wydano 119 mln na aparaty na leczenie cukrzycy i chorób układu 
krążenia a w 2012 roku- 128 mln. Tymczasem choroby te powinny być leczone szpitalnie. W 2012 
roku doszedł kolejny współczynnik- NFZ przeznaczył 8 mln zł w naszym województwie 
na świadczenie w miesiącach wzmożonej zachorowalności na ospę, choroby układu 
oddechowego. Wszystkie powikłania pogrypowe są leczone na oddziałach pediatrycznych, a od 
2010 r. NFZ nie płaci nadwykonań w związku z zachorowaniem na dolne i górne drogi oddechowe 
wśród dzieci.  
Radny Mikołaj Rogala zapytał o realne szanse na uzyskanie pieniędzy z nadwykonań. 
Dyrektor Piotr Miadziołko odpowiedział, że w ubiegłym tygodniu odbyło się zebranie 
Wielkopolskiego Związku Szpitali Powiatowych, którego jest sekretarzem. Ustalono, że szpitale 
wystąpią na drogę sądową ze zbiorowym pozwem przeciwko NFZ za niezapłacone nadwykonania 
za 2012 i 2011 rok, w szczególności w kwestii nadwykonań, których realizacji nie można było 
odmówić zgodnie z art. 15 ustawy o działalności leczniczej. 
 
Uchwała Nr XXVII/234/13 w sprawie wyrażenia zgody na zmianę wierzyciela Samodzielnego 
Publicznego Zespołu Opieki Zdrowotnej w Gostyniu została podjęta w wyniku głosowania- 
17 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”. 
W głosowaniu wzięło udział 17 radnych. 
 
Ad 8 i) 
Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXIV/202/12 Rady Powiatu Gostyńskiego z dnia 
18 grudnia 2012 r. w sprawie ustalenia rozkładu godzin pracy aptek ogólnodostępnych na terenie 
Powiatu Gostyńskiego przedstawił Naczelnik Wydziału Oświaty i Spraw Społecznych Marek 
Smektała. 
Poinformował, że kwestię ustalania harmonogramu pracy aptek ogólnodostępnych reguluje ustawa 
z dnia 6 września 2001 r. Prawo farmaceutyczne. Rozkład godzin pracy aptek musi być ustalony 
w sposób realizujący dyspozycję art. 94 ust. 1, tj. rozkład godzin pracy aptek ogólnodostępnych 
powinien być dostosowany do potrzeb ludności i zapewniać dostępność świadczeń również 
w porze nocnej, w niedzielę, święta i inne dni wolne od pracy, natomiast ust. 2 ww. artykułu mówi 
o tym, iż kompetencje do ustalania rozkładu godzin pracy aptek ogólnodostępnych na danym 
terenie posiada rada powiatu. Uchwała ustalająca rozkład godzin pracy aptek powinna być 
poprzedzona uzyskaniem opinii wójtów (burmistrzów, prezydentów miast) gmin z terenu powiatu 
i samorządu aptekarskiego. Do Starostwa Powiatowego w Gostyniu wpłynęło pismo z informacją, 
iż Apteka „Libra” będzie czynna od poniedziałku do piątku w godzinach od 800 do 2000 a w soboty 
od 800 do 1400. Załącznik do niniejszej uchwały przedstawia Harmonogram dostępności świadczeń 
w porze nocnej, w niedziele, święta i dni wolne od pracy ustalony przez przedstawiciela 
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Wielkopolskiej Okręgowej Izby Aptekarskiej od 2 kwietnia 2013 r. do 6 października 2013 r. od 2200 

do 600.Naczelnik poinformował również, że wpłynęła pozytywna opinia Wielkopolskiej Izby 
Aptekarskiej w sprawie tego projektu uchwały. 
 
Przewodniczący Komisji Spraw Społecznych Alfred Siama poinformował, że Komisja 
zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie- 6 głosów „za”. 
 
Starosta Robert Marcinkowski powiedział, że skutkiem spotkania ze środowiskami aptekarskimi 
jest duże zrozumienie z naszej strony dla tego środowiska, wystąpiono do wszystkich 
parlamentarzystów z naszego regionu z prośbą w imieniu środowisk aptekarskich o nowelizację 
prawa farmaceutycznego, które nakłada na nas obowiązki sztucznego regulowania wolnej 
działalności gospodarczej, za którą aptekarze nie dostają żadnej złotówki. 
 
Uchwała Nr XXVII/235/13 w sprawie zmiany uchwały Nr XXIV/202/12 Rady Powiatu 
Gostyńskiego z dnia 18 grudnia 2012 r. w sprawie ustalenia rozkładu godzin pracy aptek 
ogólnodostępnych na terenie Powiatu Gostyńskiego została podjęta w wyniku głosowania- 
17 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”. 
W głosowaniu wzięło udział 17 radnych. 
 
Ad. 8 j) 
Projekt uchwały w sprawie określenia zadań z zakresu rehabilitacji zawodowej i społecznej osób 
niepełnosprawnych, realizowanych w ramach środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 
Niepełnosprawnych oraz wysokości kwot na poszczególne zadania przedstawi Wicestarosta 
Janusz Sikora. 
Ustawa o rehabilitacji zawodowej i społecznej osób niepełnosprawnych obliguje Radę Powiatu 
do określenia zadań i uchwalenia podziału środków przeznaczonych na rehabilitację społeczną 
i zawodową osób niepełnosprawnych. W związku z powyższym proponuje się dokonać 
następującego podziału: na rehabilitację społeczną przyznać kwotę 1 030 177 zł zgodnie 
z załącznikiem nr 1, a na rehabilitację zawodową kwotę 40 000 zł zgodnie z załącznikiem nr 2. 
Podział został dokonany w oparciu o rozeznanie potrzeb środowiska osób niepełnosprawnych 
na terenie Powiatu Gostyńskiego. Proponowany podział środków został przygotowany przez 
Powiatowe Centrum Pomocy Rodzinie w Gostyniu w uzgodnieniu z Powiatowym Urzędem Pracy.  
 
Przewodniczący Komisji Budżetu, Inwestycji i Rozwoju Gospodarczego Piotr Gorynia 
poinformował, że Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie- 6 głosów „za”. 
 
Przewodniczący Komisji Spraw Społecznych Alfred Siama poinformował, że Komisja 
zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie- 5 głosów „za” podczas nieobecności 1 radnego, jeden 
radny nie brał udziału w głosowaniu. 
 
Przewodniczący Rady Alfred Siama odczytał pozytywną opinię Powiatowej Społecznej Rady ds. 
Osób Niepełnosprawnych, która stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 
 
W dyskusji głosu nie zabrano. 

 
Uchwała Nr XXVII/236/13 w sprawie określenia zadań z zakresu rehabilitacji zawodowej 
i społecznej osób niepełnosprawnych, realizowanych w ramach środków Państwowego 
Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych oraz wysokości kwot na poszczególne 
zadania została podjęta w wyniku głosowania- 17 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 
0 głosów „wstrzymujących się”: 

 



12 
 

W głosowaniu wzięło udział 17 radnych.  
 

Salę posiedzeń opuścił Wicestarosta Janusz Sikora. 
Na sali pozostało 17 radnych. 

 
 
Ad. 8 k) 
Projekt uchwały w sprawie likwidacji Powiatowego Zarządu Dróg w Gostyniu przedstawił członek 
Zarządu Jerzy Ptak. 
Poinformował, że zgodnie z art.12 pkt 8 lit. i ustawy z dnia 5 czerwca 1998 r. o samorządzie 
powiatowym do wyłącznej właściwości Rady Powiatu należy likwidacja jednostek organizacyjnych 
powiatu. Dyspozycje dotyczące majątku oraz zobowiązań likwidowanej jednostki są zgodne 
z zapisami art. 12 ust. 1 pkt 2, ust. 3 i ust. 4 pkt 2 ustawy z dnia 27 sierpnia 2009 r. o finansach 
publicznych. Proponowane przez Zarząd rozwiązanie wypracowane zostało po wnikliwej analizie 
działalności Powiatowego Zarządu Dróg w Gostyniu. Podstawowym problemem, przed którym stoi 
Powiat, jest niewystarczająca ilość środków finansowych przeznaczanych na utrzymanie dróg 
będących w naszym władaniu. Obserwujemy znaczący spadek środków otrzymywanych z budżetu 
państwa. W początkowym okresie istnienia powiatu subwencja drogowa wynosiła ok. 4,5 mln zł; 
obecnie na drogi możemy przeznaczyć tylko ok. 1,75 mln zł. Ten trend utrzymuje się w ostatnich 
kilku latach. Biorąc to pod uwagę rozpoczęto poszukiwanie ewentualnych oszczędności 
w realizacji zadań przez powiat. Przeniesienie realizacji zadań drogowych do Starostwa powinno 
przynieść wymierne efekty, oszacowane wstępnie na kwotę ok. 400 tys. zł. Te same zadania będą 
realizowane przez mniejszy zespół pracowników. Część pracowników będzie zatrudniona 
w Starostwie Powiatowym w Gostyniu, a część otrzyma propozycję zatrudnienia w Spółdzielni 
Socjalnej „Ecoss”. Istotnym czynnikiem przedłożonego rozwiązania jest możliwość pozyskania 
przez Spółdzielnię dodatkowych środków finansowych na zakup sprzętu i maszyn. Spółdzielnia już 
pozyskała 126 tys. zł, które zostaną wykorzystane na zwiększenie parku maszynowego, 
przy pomocy którego będą realizowane usługi na drogach gminnych i powiatowych. Zatrudnienie 
byłych pracowników Powiatowego Zarządu Dróg pozwoli Spółdzielni na ubieganie się o środki 
na utworzenie nowych miejsc pracy. Nowoczesny sprzęt zapewni konkurencyjność Spółdzielni, 
przy jednoczesnej realizacji misji socjalnej.  
 
Wiceprzewodniczący Komisji Samorządowo- Organizacyjnej i Porządku Publicznego 
Zdzisław Kowalczyk poinformował, że Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie- 4 głosy 
„za” przy 1 głosie „wstrzymującym się” podczas nieobecności 2 radnych. 
 
Radny Krzysztof Nawrocik zwrócił uwagę za zapis w uzasadnieniu do projektu uchwały, iż część 
pracowników będzie zatrudniona w Starostwie Powiatowym w Gostyniu, a część otrzyma 
propozycję zatrudnienia w Spółdzielni Socjalnej „Ecoss”. Zapytał, ilu pracowników będzie 
zatrudnionych w Starostwie, oraz czy wszyscy pozostali znajdą zatrudnienie w spółdzielni 
i czy wszyscy będą pobierali to samo wynagrodzenie, czy niższe niż do tej pory. 
Starosta Robert Marcinkowski odpowiedział, że stanowisko jest takie samo jak to wyrażone 
na spotkaniu z radnymi. Wstępnie założono, że w spółdzielni socjalnej może znaleźć zatrudnienie 
6 osób, a jeśli spółdzielnia będzie powiększać swój potencjał, może być otwarta na pracowników 
spoza PZD. W przypadku Starostwa to nie będą wszyscy pozostali pracownicy, bo dzięki temu 
projektowi pojawiają się wymierne oszczędności w etatach i w wynagrodzeniach. Zniknie kwestia 
obsługi administracyjnej, nie będzie już księgowości prowadzonej przez niezależną jednostkę. 
Dodał, że miał możliwość uczestniczenia w spotkaniu z Panią Magdaleną Młochowską 
z Ministerstwa Administracji i Cyfryzacji, gdzie w tej chwili ministerstwo pracuje nad rozwiązaniami, 
które idą w kierunku możliwości łączenia administracji jednostek organizacyjnych samorządu 
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terytorialnego. Zatrudnienie zostanie zredukowane, gdyż jedna osoba skorzysta ze świadczeń 
emerytalnych. Propozycja taka, że w przeciwieństwie do wielu likwidacji powiatowych zarządów 
dróg, które miały miejsce na terenie całego kraju, to jest likwidacja ale z pewną szansą, nie 
odbywa się w sposób krwawy. Odpowiadając na pytanie dotyczące wynagrodzeń powiedział, 
że nie jest w stanie się do tego odnieść, choć w przypadku Starostwa one będą adekwatne 
do zakresu obowiązku i będą zbliżone do dotychczas otrzymywanych.  
 

Na salę powrócił Wicestarosta Janusz Sikora. 
Na sali obecnych jest 17 radnych. 

 
Radny Jarosław Jędrkowiak powiedział, że do końca nie jest przekonany co do słuszności tej 
decyzji, ale oszczędności 400.000 zł brzmią całkiem fajnie. Przypomniał, że spadająca subwencja 
drogowa jest od kilku lat, co nie przeszkodziło zatrudnić 3 lata temu specjalisty od dróg. Zapytał, 
czy ta decyzja nie jest podjęta za późno. Co do zatrudnienia pracowników w Starostwie 
i spółdzielni to wyprowadzenie usług na zewnątrz wiąże się z obniżeniem kosztów. Przypomniał, 
że spółdzielnia Eccos to też powiat gostyński, bo jest jej udziałowcem wraz z Gminą Krobia. 
Powiedział, że ma mieszane uczucia w stosunku do tej uchwały i wstrzyma się od głosowania, 
ale życzy powodzenia. 
Starosta Robert Marcinkowski zwracając się do radnego Jędrkowiaka powiedział, że to nie tak, 
że jesteśmy w 100% przekonani, że czeka nas świetlana przyszłość w nowej jakości zarządzania 
drogami powiatowymi, że czeka świetlana przyszłość spółdzielnię socjalną Eccos, że czekają nas 
fantastyczne oszczędności, że poprawi się stan dróg. Wielkiej zmiany w stanie naszych dróg nie 
będzie, bo te oszczędności są zbyt małe. Musiałby się zmienić system finansowania dróg 
powiatowych i cała filozofia przekazywania dróg powiatom. W naszej administracji mamy 486 km 
dróg- jak z Gostynia do Zakopanego. Mamy, co do gęstości, drugą sieć na terenie województwa 
wielkopolskiego po powiecie krotoszyńskim. Tu są potrzebne miliony, a nie setki tysięcy. Co do 
politycznej odpowiedzialności powiedział, że nie zgodzi się z tym, że jest to odpowiedzialność 
polityczna- jest to odpowiedzialność społeczna, która ciąży na nas wszystkich. My musimy patrzeć 
przez pryzmat tego, jakie są realia i jak na nie reagować. Przypomniał, że obejmując stanowisko 
na ostatniej sesji powiedział, że przyjdzie czas na podejmowanie decyzji trudnych ale 
odpowiedzialnych. To jest tego typu decyzja. Odnosząc się do wypowiedzi radnego Jędrkowiaka 
na temat niepotrzebnego stanowiska, zwrócił się do dyrektora PZD Grzegorza Mayera 
o przedstawienie, do czego to stanowisko jest potrzebne, jakim zakresem prac zajmuje się 
zatrudniony tam pracownik. Odnosi wrażenie, że śp. Andrzej Lepper kończył swoje wystąpienia 
mówiąc „ Balcerowicz musi odejść”, państwo radni też zawsze mówią, że to stanowisko jest 
niepotrzebne. Zaapelował, aby skończyć z tą polityką, a rozmawiać o problemach, starać się 
rozwiązywać problemy nie tylko PZD, ale patrzeć racjonalnie na budżet. To nie uzdrowi sytuacji 
finansów publicznych i nie poprawi zdecydowanie stanu naszych dróg, ale jest to decyzja 
konieczna i odpowiedzialna społecznie. Odnosząc się do spółdzielni socjalnej powiedział, że 
jesteśmy odpowiedzialni za jej powstanie, ale spółdzielni chcemy dać wędkę a nie rybę. 
Spółdzielnia będzie musiała być aktywna. Od pracowników, od sposobu zarządzania będzie 
zależało to, w jaki sposób ona znajdzie się w realiach gospodarki rynkowej. Czynnik społeczny jest 
bardzo ważny. Zwrócił uwagę, że towarzyszy temu sformułowanie „ekonomia społeczna”, te 
warunki ekonomiczne też muszą być brane pod uwagę. 
Dyrektor PZD Grzegorz Mayer powiedział, że osoba która pracuje jako specjalista od spraw dróg, 
od dwóch lat wykonał niesamowity zakres prac. Zawsze brakowało jednej osoby do prowadzenia 
ewidencji dróg. Osoba ta, również poza godzinami pracy, uzupełniła ewidencję wpisując wszystkie 
zadania, które były wykonywane. Do tej pory robiono to dorywczo w ramach osób zatrudnionych 
w PZD. Dzisiaj ta osoba robi tylko to i robi to znakomicie, co- jeśli radni sobie zażyczą, może 
zostać im przedstawione. 
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Radna Kazimiera Puślednik powiedziała iż wie, że podobne przekształcenia miały miejsce nie 
tylko na naszym terenie. Umożliwiliśmy tym ludziom podjecie zatrudnienia w spółdzielni Ecoss. 
Zapytała, co stanie się z osobami, które nie wyrażą na to zgody i będą odchodziły z jednostki 
budżetowej– czy należą się im odprawy i ile to będzie osób. 
Starosta Robert Marcinkowski odpowiedział, że wszystko będzie zgodne z kodeksem pracy. 
Jeśli mamy do czynienia z wypowiedzeniami to takie odprawy nie przysługują. To jest propozycja 
powiatu, to nie jest obowiązek, pracownicy mają możliwość podjęcia decyzji. 
Sekretarz Leszek Maliński uzupełnił, że po konsultacji z radcą prawnym, w świetle 
obowiązujących obecnie przepisów, pracownikom PZD odprawy nie przysługują. 
Radny Jarosław Jędrkowiak odnosząc się do wypowiedzi Dyrektora powiedział, że z tej 
wypowiedzi nic nie wynika, należałoby poznać, ile było zysku realnego a ile strat czy wydanych 
pieniędzy. Stwierdził, iż wierzy głęboko, że praca była wykonywana przez tego pana najlepiej jak 
potrafi. Zwracając się do Starosty radny powiedział, że nigdy śp. Lepper nie był Jego autorytetem, 
ale jeszcze dziś ma przed oczami taką reklamówkę wyborcza, na której Starosta lub pan 
Pospieszyński mówi o drogach, o polepszaniu ich jakości. Tam nigdzie nie ma wzmianki o tym, 
że jest 500 km, że będziemy mieli problemy. Dlatego nazwał ten program politycznym. Dodał, 
że działaniem opozycji nie jest sprowadzanie tego do polityki, mamy na ten temat różne zdanie 
i prosi o uszanowanie tego. 
Starosta Robert Marcinowski powiedział, że jest zwolennikiem mówienia o konkretach, zatem 
zwrócił się do przedmówcy o odszukanie wspomnianej reklamówki, i wskazanie, w którym miejscu 
powiedziano tam nieprawdę, bo jest pewny że mówili tylko o rzeczach albo zrealizowanych, albo 
możliwych do realizacji.  
Radny Jarosław Jędrkowiak odpowiedział, że pewnie trudno będzie mu odszukać, bo strona 
SKW już nie chodzi, jedynie Starosta prowadzi swoją stronę internetową, ale nie wie, czy tam jest 
ta reklamówka. Nie pamięta, ile kilometrów zostało tam wskazanych, ale na temat dróg na pewno 
była pewna sekwencja wypowiadana bardzo pozytywnie a nie tragicznie, że mamy tyle dróg do 
zrobienia i mamy z tym kłopot. 
Starosta Robert Marcinkowski podziękował za promocję strony internetowej.  
 
Uchwała Nr XXVII/237/13 w sprawie likwidacji Powiatowego Zarządu Dróg w Gostyniu 
została podjęta w wyniku głosowania- 11 głosów „za”, 1 głos „przeciw” przy 4 głosach 
„wstrzymujących się”. 
W głosowaniu wzięło udział 17 radnych. 
 
W związku z różnicą pomiędzy liczbą oddanych głosów a liczbą radnych biorących udział 
w głosowaniu przystąpiono do reasumpcji głosowania. 
 
Uchwała Nr XXVII/237/13 w sprawie likwidacji Powiatowego Zarządu Dróg w Gostyniu 
została podjęta w wyniku głosowania- 12 głosów „za”, 1 głos „przeciw” przy 4 głosach 
„wstrzymujących się”. 
W głosowaniu wzięło udział 17 radnych. 
 

Przewodniczący Rady Alfred Siama ogłosił przerwę w obradach. 
Obrady wznowiono o godz. 14:56 

 
Ad. 8 l) 
Projekt uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Gostyńskiego 
na lata 2013-2022 przedstawi Skarbnik Eleonora Gościniak. 
Poinformowała, że Zarząd na posiedzeniu w dniu 11 marca 2013 roku przyjął projekt uchwały 
Rady Powiatu Gostyńskiego w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 
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2013-2022. Rozporządzenie Ministra Finansów z dnia 10 stycznia 2013 r. w sprawie wieloletniej 
prognozy finansowej jednostki samorządu terytorialnego określa m.in. nowy wzór wieloletniej 
prognozy finansowej oraz załącznika o przedsięwzięciach wieloletnich. Przepisy prawa nakładają 
obowiązek na jednostki samorządu terytorialnego dostosowania uchwały w sprawie WPF do dnia 
31 marca 2013 r. W związku z licznymi zmianami zasadne jest uchylenie poprzedniej uchwały 
i uchwalenie nowej. W załączniku Nr 1 „Wieloletnia Prognoza Finansowa na lata 2013 - 2022” 
uaktualnia się kwoty ujęte w projekcie uchwały w sprawie zmian budżetu i budżecie powiatu 
na 2013 rok. W załączniku Nr 2 „Wykaz przedsięwzięć do WPF na lata 2013- 2022” w stosunku 
do załącznika nr 2 uchwały Nr XXIV/208/12 Rady Powiatu Gostyńskiego z dnia 18 grudnia 2012 r. 
w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Gostyńskiego na lata 2013-2022.  
− zwiększa się wydatki o kwotę 7.944 zł na program pn.: „Z Napoleonem do Wielkopolski” w roku 

2013. 
− przesuwa się wydatki w kwocie 100.000 zł w programie „Przebudowa drogi nr 4093 P Grabonóg 

Piaski” z roku 2015 na rok 2013. 
− nie ujmuje się umów, których realizacja w roku budżetowym i latach następnych jest niezbędna 

dla zapewnienia ciągłości działania jednostki i których płatności przypadają w okresie dłuższym 
niż rok oraz gwarancji i poręczeń udzielanych przez jednostki samorządu terytorialnego. 

W związku ze zmianą ww. kwot zwiększają się limity zobowiązań. Zarząd na posiedzeniu w dniu 
21 marca 2013 roku przyjął autopoprawkę do projektu uchwały Rady Powiatu Gostyńskiego 
w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2013-2022. Zmiany ww. uchwały 
dotyczą zmian w załączniku Nr 1 „Wieloletnia Prognoza Finansowa na lata 2013 - 2022”- 
uaktualnienie kwot ujętych w projekcie uchwały w sprawie zmian budżetu i w budżecie powiatu 
na 2013 r. po autopoprawce. Po zmianach kwot budżetu zmieniają się wskaźniki na lata 2014-
2016. 
 
Przewodniczący Komisji Budżetu, Inwestycji i Rozwoju Gospodarczego Piotr Gorynia 
poinformował, że Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie- 6 głosów „za”. 
 
Radny Mikołaj Rogala zapytał o załącznik nr 1 do projektu uchwały- pkt 1.2.1, gdzie w kolumnie 
„ze sprzedaży majątku” wpisana została kwota 191.500 zł. 
Skarbnik Eleonora Gościniak odpowiedziała, że są to dochody ze sprzedaży majątku powiatu, 
ale nie pamięta jakie. 

 
Autopoprawka została przyjęta w wyniku głosowania- 16 głosów „za” przy 1 głosie 
„wstrzymującym się”. 
 
Uchwała Nr XXVII/238/13 w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 
Gostyńskiego na lata 2013-2022 została podjęta w wyniku głosowania- 16 głosów „za”, 
0 głosów „przeciw” przy 1 głosie „wstrzymującym się”. 
W głosowaniu wzięło udział 17 radnych. 
 
Ad 8 m) 
Projekt uchwały w sprawie zmian budżetu i w budżecie powiatu na 2013 rok wraz z autopoprawką 
przedstawiła Skarbnik Eleonora Gościniak. 
Poinformowała, że Zarząd na posiedzeniu w dniu 11 marca 2013 roku przyjął projekt uchwały 
Rady Powiatu Gostyńskiego w sprawie zmian budżetu i w budżecie powiatu na 2013 rok. Zmiany 
w planie dochodów 
1. Zwiększenie planu dochodów o kwotę 8.246 zł w DPS w Zimnowodzie z tytułu podwyżki 

czynszu za lokal w Bruczkowie – dz.700 rozdz.70005 § 0750. 
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2. Zwiększenie planu dochodów o kwotę 225.000 zł w PODGik w Gostyniu z tytułu wpływu 
środków z usług geodezyjnych – 710 rozdz.71012 § 0830. 

3. Zwiększenie planu dochodów o kwotę 27.000 zł w ZSR w Grabonogu z tytułu wpływu 
dochodów z rozliczeń z lat ubiegłych (korektą zużycia gazu) – dz.758 rozdz.75814 § 0970. 

4. Zwiększenie planu dochodów o kwotę 1.287 zł z tytułu otrzymania dofinansowania z Polsko - 
Niemieckiej Współpracy Młodzieży – dz.801 rozdz.80130 § 2700. 

5. Zmniejszenie planu dochodów o kwotę 2.584.201 zł z tytułu zmniejszenia części oświatowej 
subwencji ogólnej – dz.758 rozdz.75801 § 2910. 

6. Zwiększenie planu dochodów o kwotę 279 zł z tytułu zwiększenia części równoważącej 
subwencji ogólnej o kwotę 279 zł – dz.758 rozdz.75832 § 2920. 

7. Zmniejszenie planu dochodów o kwotę 100.000 zł z tytułu otrzymania mniejszej pomocy 
finansowej z Gminy Krobia – dz.600 rozdz.60014 § 6300. 

Ogółem kwota dochodów zmniejsza się o kwotę 2.422.389 zł. Zmiany w planie wydatków: 
1. Zwiększenie planu wydatków o kwotę 14.989 zł w DPS w Zimnowodzie na remonty – dz.852 

rozdz.85202 § 4270,  
2. Zwiększenie planu wydatków o kwotę 4.000 zł w Starostwie Powiatowym w Gostyniu na zakup 

nagród w związku z organizacją „Powiatowej nocy z edukacją” i druk materiałów 
informacyjnych – 750 rozdz.75075 § 4210. 

3. Zwiększenie planu wydatków o kwotę 45.000 zł w PODGiK w Gostyniu na zakupy 
inwestycyjne – dz. 710 rozdz.71012 § 6060. 

4. Zwiększenie planu wydatków o kwotę 27.000 zł w ZSR w Grabonogu na doposażenie 
pracowni mechanizacji rolnictwa oraz bieżące utrzymanie – dz. 801 rozdz.80130. 

5. Zwiększenie planu wydatków o kwotę 7.944 zł w Starostwie Powiatowym na realizację 
zadania „Z Napoleonem do Wielkopolski (środki z lat ubiegłych) – dz. 630 rozdz.63095 
§ 2320. 

6. Zwiększenie planu wydatków o kwotę 1.287 zł w ZSR w Grabonogu na realizację projektu 
Polsko – Niemieckiej Współpracy Młodzieży – dz.801 rozdz.80130 § 4210. 

7. Zwiększenie planu wydatków o kwotę 1.000 zł w Starostwie Powiatowym na zakup nagród 
dla laureatów konkursu wiedzy konsumenckiej – dz.750 rozdz.75020 § 4210. 

8. Zmniejszenie planu wydatków o kwotę 2.460.000 zł z tytułu zmniejszenia dotacji dla Gminy 
Pogorzela na działalność ZSOiZ w Pogorzeli – dz.801 rozdz.80195 § 2310. 

9. Zwiększenie planu wydatków o kwotę 400.000 zł na budowę boiska wielofunkcyjnego 
przy ZSZ w Gostyniu – dz.801 rozdz.80130 § 6050. 

10. Zwiększenie planu wydatków o kwotę 30.000 zł na modernizację części mieszkalnej budynku 
administracyjnego w DPS Rogowo – dz.852 rzodz.85202 § 6050. 

11. Zwiększenie plan wydatków o kwotę 90.000 zł na budowę drogi do mieszkania grupowego 
w Bruczkowie – dz.852 rozdz.85202 § 6050. 

12. Zwiększenie planu wydatków o kwotę 100.000 zł na zakup sprzętu specjalistycznego 
dla SP ZOZ w Gostyniu – dz.851 rozdz.85111 § 6220. 

13. Zwiększenie planu wydatków o kwotę 150.000 zł na rozbudowę budynku Domu Dziecka 
w Gostyniu – dz.852 rozdz.85201 § 6050. 

14. Zwiększenie planu wydatków o kwotę 150.000 zł na zakup ciągnika – dz.600 rozdz.60014 
§ 6060. 

15. Zwiększenie planu wydatków o kwotę 15.000 zł na przebudowę drogi w miejscowości 
Siedmiorogów II – dz.600 rozdz.60014 § 6050. 

16. Zwiększenie planu wydatków o kwotę 35.000 zł na przebudowę drogi Siedmiorogów I -
Celestynów-Pogorzałki – dz.600 rozdz.60014 § 6050. 

17. Zwiększenie planu wydatków o kwotę 100.000 zł na przebudowę drogi 4939 P od drogi 
wojewódzkiej 4345 do Krajewic – dz.600 rozdz.60014 § 6050. 
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18. Zwiększenie planu wydatków o kwotę 15.000 zł na przebudowę chodnika ul. Starogostyńska 
w Gostyniu – dz.600 rozdz.60014 § 6050. 

19. Zwiększenie planu wydatków o kwotę 100.000 zł na przebudowę drogi Grabonóg Piaski – 
dz.600 rozdz.60014 § 6050. 

20. Zwiększenie planu wydatków o kwotę 50.000 zł na przebudowę drogi w miejscowości 
Rokosowo – dz. 600 rozdz.60014 6050. 

21. Zwiększenie planu wydatków o kwotę 100.000 zł na przebudowę drogi ul. Armii Poznań 
w Pogorzeli – dz.600 rozdz.60014 § 6050. 

22. Zwiększenie planu wydatków o kwotę 200.000 zł na przebudowę drogi Pijanowice – dz.600 
rozdz.60014 § 6050. 

23. Zwiększenie planu wydatków o kwotę 50.000 zł na przebudowę ul. Kobylińska w Krobi – 
dz.600 rozdz.60014 § 6050. 

24. Zmniejszenie planu wydatków o kwotę 200.000 zł a pomoc finansową dla Gminy Krobia 
na dofinansowanie przebudowy ul. Nowa w Krobi – dz. 600 rozdz.60014 § 6300. 

25. Zwiększenie planu wydatków o kwotę 50.000 zł na przebudowę drogi Gębice-Skoraszewice – 
dz. 600 rozdz.60014 § 6050. 

26.  Zwiększenie planu wydatków o kwotę 50.000 zł na budowę ścieżki rowerowej wieś Czeluścin 
dz. 600 rozdz.60014 § 6050. 

27. Zwiększenie planu wydatków o kwotę 40.000 zł na przebudowę drogi Siedlec- Babkowice – 
dz. 600 rozdz.60014 § 6050. 

28. Przeniesienie wydatków w kwocie 72.500 zł z zakupów inwestycyjnych na Fundusz Wsparcia 
Policji – dz.754 rozdz.75495. 

29. Zwiększenie planu wydatków o kwotę 20.000 zł na poszerzenie drogi w Smogorzewie – 
dz.600 rozdz.60014 § 6050. 

30. Zmniejszenie rezerwy ogólnej o kwotę 8.944 zł – dz. 758 rozdz.75818 § 4810. 
31. Zwiększenie rezerwy celowej na zadania oświatowe o kwotę 78.000 zł – dz.758 rozdz.75818 

§ 4810. 
32. Zmniejszenia rezerwy celowej na pomoc społeczną o kwotę 6.743 zł – dz.758 rozdz.75818 

§ 4810. 
33. Rozdysponowanie środków na doskonalenie zawodowe nauczycieli ujętych w planie 

Starostwa na poszczególne szkoły i poradnie – dz.801 rozdz.80146 i rozdz.85446. 
34. Przesunięcia pomiędzy działami, rozdziałami i paragrafami w DPS w Zimnowodzie, Starostwie 

Powiatowym w Gostyniu, PODGiK w Gostyniu. 
Ogółem kwota wydatków zmniejsza się o kwotę 751.467 zł. Zwiększa się przychody budżetu 
o kwotę 1.670.922 zł – wolne środki z lat ubiegłych. 
Zarząd na posiedzeniu w dniu 21 marca 2013 roku przyjął autopoprawkę do projektu uchwały 
Rady Powiatu Gostyńskiego w sprawie zmian budżetu i w budżecie powiatu na 2013 rok. Zmiany 
w planie dochodów: 
1. Zwiększenie planu dochodów o kwotę 204.608 zł z tytułu dotacji od Wojewody na działalność 

KP PSP w Gostyniu – dz.754 rozdz.75411 § 2110. 
2. Zwiększenie planu dochodów o kwotę 6.790 zł z tytułu otrzymania dofinansowania  

z Polsko – Niemieckiej Współpracy Młodzieży – dz. 801 rozdz.80120 § 2700. 
Ogółem kwota dochodów zwiększa się o 211.398 zł. Zmiany w planie wydatków: 
1. Zwiększenie planu wydatków o kwotę 204.608 zł w KP PSP w Gostyniu na sfinansowanie 

skutków podwyżek funkcjonariuszy – dz.754 rozdz.75411 § 4050 – 179.113 zł, § 4060 – 
10.575 zł, § 4070 – 14.920 zł. 

2. Zwiększenie planu wydatków o kwotę 6.790 zł w ZSOiZ w Krobi na realizację projektu Polsko 
Niemieckiej – Współpracy Młodzieży – dz.801 rozdz.80120 § 4210 – 2.790 zł, § 4300 – 
4.000 zł. 

 



18 
 

3. Zwiększenie planu wydatków o kwotę 340 zł w Starostwie Powiatowym na kształcenie 
uczniów w zakresie przedmiotów zawodowych – dz.801 rozdz.80130 § 2320. 

4. Zwiększenie planu wydatków o kwotę 200.000 zł w PZD w Gostyniu na zimowe utrzymanie 
dróg – dz.600 rozdz.60014 § 4300. 

5. Zmniejszenie rezerwy celowej na zadania oświatowe kwotę 340 zł – dz.758 rozdz.75818 
§ 4810. 

6. Zmniejszenie rezerwy celowej na zarządzanie kryzysowe w kwocie 100.000 zł – dz.758 
rozdz.75818 § 4810. 

7. Rozdysponowanie wydatków w kwocie 2.000 zł na organizację „Powiatowej nocy z edukacją” 
ujętych w planie Starostwa Powiatowego na poszczególne szkoły. 

Ogółem kwota wydatków zwiększa się o 311.398 zł. Zwiększa się przychody budżetu o kwotę 
100.000 zł – wolne środki z lat ubiegłych. 
 
Przewodniczący Komisji Budżetu, Inwestycji i Rozwoju Gospodarczego Piotr Gorynia 
poinformował, że Komisja zaopiniowała projekt uchwaly- 6 głosów „za” 
 
Starosta Robert Marcinkowski poinformował, że na dzisiejszym posiedzeniu Zarząd zapoznał się 
z propozycją Powiatowego Zarządu Dróg w Gostyniu w sprawie budowy chodnika w Brzeziu 
w pobliżu Zespołu Szkół Specjalnych. Dzieci wysiadające z autobusu muszą część trasy pokonać 
wzdłuż jezdni na nieutwardzonym odcinku. Ta przebudowa byłaby wykonana ze środków 
bieżących PZD, ale dbając o wskaźnik wynikający z zapisów ustawy o finansach publicznych, 
z art. 243 mówiący o relacji wydatków bieżących do wydatków inwestycyjnych. Zaproponował, 
aby do budżetu wprowadzić zadanie „budowa chodnika w Brzeziu”, zamiast tego umniejszone 
zostaną wydatki bieżące Powiatowego Zarządu Dróg w Gostyniu. 
 
Wniosek Starosty został przyjęty w wyniku głosowania- 17 głosów „za”. 
Autopoprawki do projektu uchwały została przyjęta w wyniku głosowania- 17 głosów „za”. 
 
Uchwała Nr XXVII/239/13 w sprawie zmian budżetu i w budżecie powiatu na 2013 rok została 
podjęta w wyniku głosowania- 17 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów 
„wstrzymujących się”.  
W głosowaniu wzięło udział 17 radnych. 
 
Ad 8 n) 
Projekt uchwały w sprawie przyjęcia informacji Państwowego Powiatowego Inspektora 
Sanitarnego na temat stanu sanitarnego i sytuacji epidemiologicznej Powiatu Gostyńskiego w roku 
2012 przedstawił Przewodniczący Rady Alfred Siama. 
Poinformował, że zgodnie z przepisem art. 12a ust. 3 ustawy z dnia 14 marca 1985 r. 
o Państwowej Inspekcji Sanitarnej, rada powiatu przynajmniej raz na rok rozpatruje informację 
właściwego inspektora sanitarnego o stanie bezpieczeństwa sanitarnego powiatu. Natomiast ust. 
3a cytowanego artykułu stanowi, iż w związku z przedłożoną informacją radzie powiatu służy 
prawo występowania, w drodze uchwały, z wnioskami o podjęcie działań przez właściwy organ 
Państwowej Inspekcji Sanitarnej w celu zapewnienia należytego stanu bezpieczeństwa 
sanitarnego. W dniu 1 marca 2013 r. Państwowy Powiatowy Inspektor Sanitarny w Gostyniu 
przedłożył taką informację.  
  
Sprawozdanie przedstawiła pani Ewa Ulanicka - Państwowy Powiatowy Inspektor Sanitarny. 
Sprawozdanie dostępne pod numerem sprawy: WO-RA.0001.4.2013 
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Salę posiedzeń opuścił Wicestarosta Janusz Sikora. 
Na sali pozostało 16 radnych. 

 
Wiceprzewodniczący Komisji Samorządowo- Organizacyjnej i Porządku Publicznego 
Zdzisław Kowalczyk poinformował, że Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie- 
6 głosów „za” podczas nieobecności 1 radnego. 
 
Przewodniczący Komisji Spraw Społecznych Alfred Siama poinformował, że Komisja 
zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie- 5 głosów „za” podczas nieobecności 1 radnego. 
 
W dyskusji głosu nie zabrano. 
 
Uchwała Nr XXVII/240/13 w sprawie przyjęcia informacji Państwowego Powiatowego 
Inspektora Sanitarnego na temat stanu sanitarnego i sytuacji epidemiologicznej Powiatu 
Gostyńskiego w roku 2012 została podjęta w wyniku głosowania- 16 głosów „za”, 0 głosów 
„przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”. 

 
Salę posiedzeń opuścił Członek Zarządu Jerzy Ptak. 

Na sali pozostało 15 radnych. 
 
Ad 8 o) 
Projekt uchwały w sprawie przyjęcia rocznego sprawozdania z działalności Komendanta 
Powiatowego Policji w Gostyniu oraz informacji o stanie porządku i bezpieczeństwa publicznego 
na terenie powiatu gostyńskiego za 2012 rok przedstawił Przewodniczący Rady Alfred Siama. 
Poinformował, że zgodnie z przepisem art. 10 ust. 1 ustawy z dnia 6 kwietnia 1990 r. o Policji 
Komendanci Policji składają roczne sprawozdania ze swojej działalności, a także informacje 
o stanie porządku i bezpieczeństwa publicznego między innymi właściwym radom powiatu. 
W razie zagrożenia bezpieczeństwa publicznego lub zakłócenia porządku publicznego 
sprawozdania i informacje składa się tym organom niezwłocznie na każde ich żądanie. Dnia 
4 marca 2013r. Komendant Powiatowy Policji w Gostyniu przedłożył ww. sprawozdanie. 
W związku z powyższym przedkładam stosowny projekt uchwały. Wskazuję również, że zgodnie 
z przepisem art. 10 ust. 3 cytowanej ustawy rada powiatu na podstawie sprawozdań i informacji 
może określić, w drodze uchwały, istotne dla wspólnoty samorządowej zagrożenia bezpieczeństwa 
i porządku publicznego.  
 
Sprawozdanie przedstawił Naczelnik Wydziału Prewencji nadkomisarz Ireneusz Rolnik. 
Sprawozdanie dostępne pod numerem sprawy: WO-RA.0001.3.2013 
 
Wiceprzewodniczący Komisji Samorządowo- Organizacyjnej i Porządku Publicznego 
Zdzisław Kowalczyk poinformował, że Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie- 
5 głosów „za” przy 1 głosie „wstrzymującym się” podczas nieobecności 1 radnego. 
 
W dyskusji głosu nie zabrano. 
 
Uchwała Nr XXVII/241/13 w sprawie przyjęcia rocznego sprawozdania z działalności 
Komendanta Powiatowego Policji w Gostyniu oraz informacji o stanie porządku 
i bezpieczeństwa publicznego na terenie powiatu gostyńskiego za 2012 rok została podjęta 
w wyniku głosowania- 15 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”. 
W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. 
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Ad 8 p) 
Projekt uchwały w sprawie przyjęcia informacji Komendanta Powiatowego Państwowej Straży 
Pożarnej w Gostyniu o stanie bezpieczeństwa na terenie powiatu gostyńskiego w zakresie ochrony 
przeciwpożarowej w roku 2012 przedstawił Przewodniczący Rady Alfred Siama. 
Poinformował, że zgodnie z przepisem art. 14 ust. 1 ustawy z dnia 24 sierpnia 1991 r. 
o Państwowej Straży Pożarnej rada powiatu przynajmniej raz na rok rozpatruje informację 
komendanta powiatowego Państwowej Straży Pożarnej o stanie bezpieczeństwa ochrony 
przeciwpożarowej oraz o zagrożeniach pożarowych powiatu. W dniu 4 marca br. Komendant 
Powiatowy Państwowej Straży Pożarnej w Gostyniu przedłożył taką informację. W związku 
z powyższym przedkładam stosowny projekt uchwały. Wskazuję również, że zgodnie z przepisem 
art. 14 ust. 2 cytowanej ustawy rada powiatu na podstawie przedłożonej informacji może określić, 
w drodze uchwały, kierunki działań zmierzających do usunięcia istotnych dla wspólnoty 
samorządowej zagrożeń w zakresie ochrony przeciwpożarowej. 
 

Salę posiedzeń opuścił radny Jarosław Jędrkowiak. 
Na posiedzenie powrócili Wicestarosta Janusz Sikora i członek Zarządu Jerzy Ptak. 

Na sali obecnych jest 16 radnych. 
 
 
Informację przedstawił Komendant Powiatowy Państwowej Straży Pożarnej Krzysztof Łoniewski, 
Informacja dostępna pod numerem sprawy: WO-RA.0001.1.2013 
 
Wiceprzewodniczący Komisji Samorządowo- Organizacyjnej i Porządku Publicznego 
Zdzisław Kowalczyk poinformował ,że Komisja zaopiniowała informację pozytywnie- 5 głosów 
„za” przy 2 radnych nieobecnych. 
 
W dyskusji głosu nie zabrano. 
 
Uchwała Nr XXVII/242/13 w sprawie przyjęcia informacji Komendanta Powiatowego 
Państwowej Straży Pożarnej w Gostyniu o stanie bezpieczeństwa na terenie powiatu 
gostyńskiego w zakresie ochrony przeciwpożarowej w roku 2012 została podjęta w wyniku 
głosowania- 16 głosów „za” 
 
Ad 8 q) 
Projekt uchwały w sprawie przyjęcia informacji Powiatowego Lekarza Weterynarii o stanie 
bezpieczeństwa sanitarno - weterynaryjnego powiatu gostyńskiego w 2012 r. przedstawił 
Przewodniczący Rady Alfred Siama. Poinformował, że 25 lutego 2013 r. Powiatowy Lekarz 
Weterynarii w Gostyniu przedłożył informację o stanie bezpieczeństwa sanitarno - weterynaryjnego 
powiatu gostyńskiego.  
 

Na salę powrócił radny Jarosław Jędrkowiak. 
Na sali obecnych jest 17 radnych. 

 
Informację przedstawił Powiatowy Lekarz Weterynarii Czesław Włodarczak. 
Informacja dostępna pod numerem sprawy: WO-RA.0001.2.2013 
 
Wiceprzewodniczący Komisji Samorządowo- Organizacyjnej i Porządku Publicznego 
Zdzisław Kowalczyk poinformował, że Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie- 
5 głosów za podczas nieobecności 2 radnych. 
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Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony Środowiska Aleksander 
Dolczewski poinformował, że Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie- 5 głosów „za”. 
 
W dyskusji głosu nie zabrano. 
 
Uchwała Nr XXVII/243/13 w sprawie przyjęcia informacji Powiatowego Lekarza Weterynarii 
o stanie bezpieczeństwa sanitarno - weterynaryjnego powiatu gostyńskiego w 2012 r. 
została podjęta w wyniku głosowania- 17 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów 
„wstrzymujących się”. 
W głosowaniu wzięło udział 17 radnych.  
 
Ad. 9) 
Sprawozdanie z działalności Rady Społecznej przy Samodzielnym Publicznym Zespole Opieki 
Zdrowotnej w Gostyniu za 2012 r. przedstawił Wicestarosta Pan Janusz Sikora. 
 
Przewodniczący Komisji Spraw Społecznych Pan Alfred Siama poinformował, że Komisja 
zaopiniowała sprawozdanie pozytywnie- 6 głosów „za”. 
 
W dyskusji głosu nie zabrano. 
 
Sprawozdanie zostało przyjęte w wyniku głosowania- 17 głosów „za”. 

 
Salę posiedzeń opuścił radny Zdzisław Kowalczyk. 

Na sali pozostało 16 radnych. 
 
Ad 10) 
Stanowisko Rady Powiatu Gostyńskiego w sprawie ewentualnej budowy kopalni odkrywkowej 
węgla brunatnego na terenie Powiatu Gostyńskiego w gminie Krobia. 
Stanowisko przedstawi Przewodniczący Rady Alfred Siama. Poinformował, że Komisja Spraw 
Społecznych proponuje poprawki: 
1) w pierwszym akapicie projektu stanowiska po wyrażeniu „(…) węgla brunatnego” umieścić 
przecinek, 
2) w drugim akapicie zdanie „Gospodarują one na glebach o wysokiej wartości użytkowej 
i prowadzone są w wysokie kulturze rolnej” zastąpić zdaniem „Obejmują one gleby o dużej 
wartości użytkowej i prowadzone są w wysokiej kulturze rolnej”, 
3) w drugim akapicie w trzecim zdaniu wyraz „odkrywki” zastąpić słowem „wydobycia”.  
Dodał, że stanowisko jest ważne, potrzebne, świadczy ono o należytej trosce o stan środowiska 
na terenie naszego powiatu. Są sygnały, że uruchomienie takiej kopalni spowodowałoby ogromne 
spustoszenie nie tylko w gminie Krobia, ale być może w ościennych gminach. Rozmawiał 
z pewnym fachowcem, który stwierdził, że skutki byłyby nawet odczuwalne w gminie Pogorzela 
ze względu na obniżeniu stanu wód gruntowych. 
Radny Czesław Kołak podziękował za ten sprzeciw wobec budowy kopalni na terenie Gmin 
Poniec, Krobia i Miejska Górka. Nie ma strategii bezpieczeństwa energetycznego na tym terenie, 
zaproponował aby zaprosić przedstawiciela Wielkopolskiej Agencji Zarządzania Energią 
w Poznaniu, aby przedstawił, ile tej energii naprawdę potrzeba jak również przedstawiciela 
Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska, który powie, jakie są możliwości tworzenia energii 
z farm wiatrowych, słonecznych które nie niszczą środowiska.  
Radny Jarosław Jędrkowiak powiedział, że jego stanowisko jest w tej sprawie jednoznaczne, 
ale spotyka się z różnymi opiniami, z różnymi fachowcami, którzy różne rzeczy mówią. Była 
konferencja, na której mówiono, że ten wpływ nie będzie taki zły, jak się o tym mówi, inni 
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specjaliści mówią coś zupełnie innego. Zapytał, czy my jesteśmy za tym, aby odkrywkowo 
wydobywać ten węgiel, czy w ogóle jesteśmy przeciwko jakiejkolwiek kopalni. Ponadto zapytał, 
do kogo skierujemy to stanowisko. 
Przewodniczący Alfred Siama przedstawił listę podmiotów, do których zostanie przesłane 
stanowisko: Stanowisko zostanie przesłane do Prezesa Rady Ministrów Donalda Tuska, Ministra 
Gospodarki Janusza Piechocińskiego, Ministra Rolnictwa i Rozwoju Wsi Stanisława Kalemby, 
Ministra Środowiska Marcina Korolca, Marszałka Województwa Wielkopolskiego Marka Woźniaka, 
Wojewody Wielkopolskiego Piotra Florka, spółki PAK w Koninie, parlamentarzystów z okręgu 
kalisko- leszczyńskiego, gmin powiatu gostyńskiego, Powiatu Rawickiego, Gminy Miejska Górka. 
Radny Jarosław Jędrkowiak zapytał, czy nie zawężamy stanowiska do kopalni odkrywkowej, 
czy są jakieś inne mniej inwazyjne metody. Zaproponował, aby doprecyzować ostatnie zdanie 
projektu stanowiska. 
Starosta Robert Marcinkowski powiedział, że uczestniczył w konferencji na Świętej Górze. 
Stwierdził, że nie wyszedł z tej konferencji wzbogacony o wiedzę, bo było więcej tam emocji 
niż wiedzy. Jako Starosta jest przekonany, że powinni wyrazić swój sprzeciw wobec tych planów, 
ale my tej wiedzy jako samorządowcy i mieszkańcy nie mamy. Nie są zbadane skutki 
ekonomiczne, społeczne, środowiskowe eksploatacji naszego terenu metodą odkrywkową, 
a wiemy ze wywołają one nieodwracalne skutki. Pamięta przedstawienie projektu 
zagospodarowania terenu po odkrywkowego, ale tego nie kupuje i to go nie przekonuje. Odnosząc 
się do pytania radnego Jędrkowiaka o inną technologię odpowiedział, że na konferencji była taka 
technologia podziemnego gazowania, ale tu też nie ma badań konsekwencji oddziaływania 
na nasze środowisko. Zwrócił uwagę na inny temat- jutro jest otwierany regionalny ośrodek 
edukacji ekologicznej. To jest swego rodzaju symbol. Niedawno oglądano największe inwestycje 
na terenie powiatu gostyńskiego- farmę wiatrową. To jest dowód, że warto inwestować 
w odnawialne źródła energii, że z tego też jest moc i w tym jest przyszłość. Powiedział, iż widziałby 
przyszłość powiatu gostyńskiego w tym zakresie, bo musimy prowadzić ten dialog edukacji 
z gospodarką. W Zespole Szkół Zawodowych jest otwierany nowy kierunek związany 
z odnawialnymi źródłami energii. To powinien być kierunek rozwoju powiatu gostyńskiego 
i z swego rodzaju antidotum na to, co w tej chwili próbuje się robić w przypadku kopalni. Musimy 
jeszcze pamiętać o bardzo ważnej sferze społecznej, tradycji, kulturze, która zwłaszcza na terenie 
ziemi krobskiej i powiatu gostyńskiego jest od lat zakorzeniona. Przywiązanie do wartości 
rodzinnych, tradycyjnych, do ziemi jest tutaj niezwykle istotne i takich wartości jako radni powinni 
bronić.  
Radny Czesław Kołak powiedział, że należy wszystko robić, żeby następnemu pokoleniu 
zostawić czyste środowisko. 
Starosta Robert Marcinkowski zwrócił uwagę, że to stanowisko w swoim tytule i w pierwszych 
słowach zawiera nie tylko teren powiatu gostyńskiego ale też sformułowanie „w Gminie Krobia”, 
a dotyczy to też Gmin Poniec i Miejska Górka. Zaproponował, aby sformułowanie „w Gminie 
Krobia” wykreślić. 
Radny Jarosław Jędrkowiak zaproponował, aby skrócić ostatni akapit skreślając wyrażenie 
„metodą odkrywkową”.  
 
Stanowisko zostało przyjęte w wyniku głosowania- 15 głosów „za” przy 1 głosie 
„wstrzymującym się”. 
 
Ad. 11) 
W punkcie „Odpowiedzi na zapytania radnych” głosu nie zabrano. 
 
Ad. 12) 
W punkcie „Wnioski i oświadczenia radnych.” Głosu nie zabrano. 
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Ad 13) 
Wolne głosy. 
 

Na salę powrócił radny Zdzisław Kowalczyk. 
Na sali obecnych jest 17 radnych. 

 
Przewodniczący Rady Alfred Siama odczytał: 
• pismo Komisji ds. bezpieczeństwa ruchu drogowego na drogach powiatowych i gminnych 

na terenie Powiatu Gostyńskiego – jest to odpowiedź na wniosek dot. przejścia dla pieszych 
w Kromolicach, 

• uchwałę Rady Miejskiej w Borku Wlkp. w sprawie przyjęcia rezolucji dotyczącej częstych zmian 
podręczników szkolnych i konsekwencji z tego wynikających. Przewodniczący zaproponował, 
aby radni zapoznali się z otrzymanymi materiałami i aby powrócić do tematu podczas kolejnej 
sesji rady powiatu. Wobec zgłoszonych uwag, Przewodniczący postanowił przekazać pismo 
pod obrady Komisji Spraw Społecznych, 

Radna Kazimiera Puślednik zwróciła uwagę, że wybór podręcznika należy do nauczyciela. 
Nauczyciel powinien być zorientowany, czy proponowany podręcznik jest podręcznikiem dla jego 
środowiska i autorskiej pracy nauczyciela.  
Przewodniczący Rady Alfred Siama przedstawił pismo Wojewody Wielkopolskiego przesłane 
do wiadomości Rady Powiatu a skierowane do Zarządu o przesłanie uchwały Zarządu w sprawie 
ustalenia „Regulaminu zatrudnienia na stanowiskach kierowniczych w jednostkach 
organizacyjnych Powiatu Gostyńskiego”. 
Sekretarz Leszek Maliński powiedział, że z informacji uzyskanych od pracowników urzędu 
wojewódzkiego wie, że wdrożono postępowanie na wniosek jednego z parlamentarzystów. 
Przewodniczący Rady Alfred Siama zwrócił się do obecnych na sali przedstawicieli 
Stowarzyszenia „Nasz dom” o przedstawienie swego stanowiska na temat budowy kopalni 
odkrywkowej. 
Pani Sylwia Maćkowiak podziękowała za przyjęte przez Radę stanowisko, które zostało przyjęte, 
kiedy walka przybiera na sile. Stowarzyszenie powstało we wrześniu 2011 roku w celu obrony 
naszej ziemi przed odwiertami i przed ewentualną kopalnią. Powiedziała, że zostali wprowadzeni 
w błąd, gdyż jest mowa, że koncesja nie narusza praw właścicieli nieruchomości gruntowych. 
Tak było do końca października 2012 roku, gdy spółka PAK postanowiła wejść na grunty 
postanowieniem sądowym. Zaczęło się to od gruntów stadniny koni w Pępowie, w tej chwili wiercą 
w Ciołkowie trzy wieże. Uważa, że te pozwolenia zdobyte są nie do końca zgodnie z prawem, 
z naruszeniem Konstytucji i prawa własności. W tej chwili sprawy toczą się przed WSA 
i u Rzecznika Praw Obywatelskich. Pani Maćkowiak przytoczyła słowa Oriona Jędryska- byłego 
głównego geologa kraju, który mówił, że w zasadzie udzielenie koncesji na poszukiwania 
zobowiązuje Państwo do udzielenia koncesji na eksploatacje. Dlatego potrzebna jest 
zdecydowana reakcja. Zwrócił się o pomoc, jak zatrzymać dalsze odwierty.  
Pan Antoni Jórdeczka przedstawił technologię oraz możliwe skutki budowy kopalni odkrywkowej.  
Przewodniczący Rady Alfred Siama zwrócił uwagę, że informacje tu przedstawiane są radnym 
powszechnie znane, gdyż uczestniczyli oni w różnego rodzaju spotkaniach na temat zagrożeń 
związanych z wydobyciem węgla brunatnego.  
Radny Ireneusz Lesiński podziękował za przyjęte stanowisko. Poinformował, że miał 
przyjemność pracować przez miesiąc w kopalni, gdyż jest z zawodu geodetą, i był na tych 
terenach po 20 latach.  
Radny Zdzisław Kowalczyk zapytał, czy w gminie Krobia, Miejska Górka odbyły się referenda, 
jakie jest stanowisko społeczeństwa. Z doświadczenia wie, że jak sąsiad ma to nikt nie chce 
wiatraków, nikt nie chce wież przekaźnikowych telefonii, ale w kieszeni każdy komórkę nosi.  

 



24 
 

Pani Sylwia Maćkowiak poinformowała, że ponad 1000 podpisów zebrano od początku w 2010 
roku, na dzień dzisiejszy ponad 20.000 podpisów, tj. zdecydowana większość jest przeciwna 
budowie kopalni. O tych pierwszych 1000 podpisach wiedział też Burmistrz.  
Przewodniczący Alfred Siama powiedział, że Rada Powiatu wsłuchuje się w głos ludu, o czym 
świadczy fakt przyjęcia stanowiska. Przewodniczący złożył oświadczenie, że w związku z wyborem 
Jego osoby na stanowisko Przewodniczącego Rady Powiatu Gostyńskiego wygasło z mocy prawa 
Jego członkowstwo w Komisji Rewizyjnej i zamierza w najbliższej przyszłości zrezygnować 
z pełnienia funkcji Przewodniczącego Komisji Spraw Społecznych.  
 
Ad 14) 
Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Alfred Siama zakończył XXVII sesję Rady 
Powiatu o godz. 17:20. 
 

          Przewodniczący  
Rady Powiatu Gostyńskiego 
         /-/ Alfred Siama 

 
 
Protokołowała 
Elżbieta Mikstacka 

 


